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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Miért vizsgálódnak hónapok óta 2 .?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel vettem „Miért vizsgálódnak hónapok óta?” című írásbeli kérdésemre adott válaszát,
melyben többek között arról tájékoztat, hogy a Vidékfejlesztési Minisztérium elfogadott parlagfű-
stratégiáját kiegészítve — civil szervezetek bevonásával — kormány-előterjesztés készül az egysége s
parlagfű-stratégiáról, mely esetlegesen kormánybiztos kinevezését is magában foglal ó
kormánydöntéshez szükséges .
Egyrészről örülök a válaszában leírtaknak, hogy végre a témában kompetens minisztériumok, az
oktatásért, egészségügyért felelős szaktárcák is nagyobb szerepet kapnak, másrészről pedig
kérdezném Miniszter Urat:

Alakult-e munkacsoport az egységes parlagfű-stratégia kidolgozására? Amennyiben igen ,
kik a tagjai?
Mely civil szervezeteket vonták be a fent említett munkába ?
Mikor készül el terveik szerint a stratégia?

Továbbá megköszönném, ha tájékoztatnának, mikor fognak a szóban forgó ügyben dönteni és
megjegyezném, nagyon fontos a közigazgatási szünet, azonban azt gondolom, csaknem 2 milli ó
magyar embert nem lehet tovább hitegetni arra hivatkozva . Bizonyára Ön is tudja, hogy parlagfű-
pollenje nem ismeri a közigazgatási szünet fogalmát, minden 5 . ember rettegve néz az
elkövetkezendő néhány hét elébe !

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . augusztus 3 .

Dr. Oláh Lajo s
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